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Met redenen omklede motie 

van de heer Jos De Meyer  
en de dames Kathleen Deckx en Vera Celis 

tot besluit van de op 22 september 2011  
door de heer Jos De Meyer  
in commissie gehouden interpellatie  
tot de heer Pascal Smet,  
Vlaams minister van Onderwijs,  
Jeugd, Gelijke Kansen en Brussel,  
over de onderfinanciering van de scholenbouw
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Het Vlaams Parlement,

– gehoord de interpellatie van de heer Jos De Meyer; 

– gehoord het antwoord van Vlaams minister Pascal Smet;

– gelet op:
1° het feit dat het schoolgebouwenpark sterk verouderd is (30% van de gebouwen is 

van voor 1950, slechts 15% is gebouwd na 1990); 
2° het gegeven dat scholen die nu een aanvraag indienen, minstens tien jaar moeten 

wachten voordat hun bouwproject kan worden gerealiseerd en dat dat voor de vrije 
gesubsidieerde scholen een veelvoud is; 

3° de stijging van de reguliere wachtlijst tot 2,2 miljard euro subsidie en 2315 dossiers;
4° het regeerakkoord, dat stelt dat de Design, Build, Finance and Maintain (DBFM)-

operatie volledig moet worden uitgevoerd en dat de extra inhaalbeweging die voor 
de schoolinfrastructuur is ingezet om schoolgebouwen versneld te vernieuwen of te 
vervangen, moet worden herhaald;

5° de beleidsnota Onderwijs 2009-2014 van de minister, die stelt: “Met het Design, 
Build, Finance and Maintain (DBFM)-project werd een grootschalige inhaalope-
ratie gestart. Ik zal deze operatie volledig uitvoeren. Deze investering levert extra 
jobs op en kadert dus in een proactief  relancebeleid. Hierbij wordt ook extra aan-
dacht geschonken aan duurzaamheid en milieuvriendelijkheid. Alle scholen zullen 
voldoen aan de strenge E70-norm en zullen dus 30% energiezuiniger zijn dan de 
gangbare norm. Bovendien zal een aantal scholen passiefscholen zijn. Deze scholen 
verbruiken nagenoeg geen energie. Ik zal de uitvoering van dit ambitieus project op 
de voet volgen en tussentijds evalueren. Op basis van de evaluatie zal ik beslissen 
over het opzetten van een bijkomende inhaaloperatie, onder welke vorm dan ook.”;

– vraagt de Vlaamse Regering:
1° de DBFM-projecten spoedig te realiseren en er daarbij zorg voor te dragen dat die 

realisatie voldoende transparant is voor de schoolbesturen;
2° de problematiek van het Nationaal Waarborgfonds (NWF) aan te kaarten bij, en aan  

te pakken samen met de Federale Regering, zodra er een volwaardige regering is;
3° werk te maken van de extra inhaalbeweging met betrekking tot de schoolgebouwen, 

zoals aangekondigd in het regeerakkoord en de beleidsnota Onderwijs;
4° bij de begrotingscontrole 2012 bijzondere aandacht te besteden aan de begroting 

Onderwijs en aan de schoolinfrastructuur.
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